

**MINUTES OF PROCEEDINGS**

THURSDAY, FEBRUARY 8, 1990

(27)

[Text]

The Standing Committee on Industry, Science and Technology, Regional and Northern Development met at 9:15 o'clock a.m. this day, in room 705, 151 Sparks Street, the Chairman, Barbara Sparrow, presiding.

*Members of the Committee present:* David Bjornson, Bill Casey, Nic Leblanc, John Manley, Howard McCurdy, Rey Pagtakhan, Jim Peterson, Barbara Sparrow and Jacques Vien.

*In attendance:* Dean Clay, Consultant. *From the Library of Parliament:* Guy Beaumier and Ruth Fawcett, Research Officers.

*Witnesses: From the Information Technology Association of Canada:* Graeme Hughes, President; John Roth, Executive Vice-President, Product Line Management, Northern Telecom Limited; Maurice Tavares, Vice-President, Manufacturing, Engineering and Distribution, Digital Equipment of Canada; Grant Murray, Vice-President, Corporate Relations, IBM Canada Limited.

In accordance with its mandate under Standing Order 108(2), the Committee resumed consideration of a science and technology strategy.

Graeme Hughes and John Roth made opening statements and, with the other witnesses, answered questions.

It was agreed,—That the document, “*Momentum for Tomorrow: Harnessing the Enabling Resource*”, be printed as an appendix to this day’s *Minutes of Proceedings and Evidence* (see Appendix “INTE/15”).

At 11:15 o'clock a.m., the Committee proceeded to sit *in camera*.

At 12:30 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Christine Fisher

Clerk of the Committee

**PROCÈS-VERBAL**

LE JEUDI 8 FÉVRIER 1990

(27)

[Traduction]

Le Comité permanent de l'industrie, de la science et de la technologie, du développement régional et du Nord, se réunit aujourd'hui à 9 h 15, dans la pièce 705 au 151, rue Sparks, sous la présidence de Barbara Sparrow (*présidente*).

*Membres du Comité présents:* David Bjornson, Bill Casey, Nic Leblanc, John Manley, Howard McCurdy, Rey Pagtakhan, Jim Peterson, Barbara Sparrow et Jacques Vien.

*Aussi présents:* Dean Clay, consultant. *De la Bibliothèque du Parlement:* Guy Beaumier et Ruth Fawcett, attachés de recherche.

*Témoins: De l'Association canadienne de la technologie de l'information:* Graeme Hughes, président; John Roth, vice-président exécutif, Gestion des produits, Northern Telecom Limitée; Maurice Tavares, vice-président, Fabrication, ingénierie et distribution, Digital Equipment of Canada; Grant Murray, vice-président, Relations publiques, IBM Canada Ltée.

Conformément à l'article 108(2) du Règlement, le Comité poursuit l'examen d'une stratégie pour les sciences et la technologie.

Graeme Hughes et John Roth font un exposé et, avec les autres témoins, répondent aux questions.

Il est convenu,—Que le document intitulé «*Un élan pour demain: l'exploitation d'une ressource habilitante*», figure en annexe aux *Procès-verbaux et témoignages d'aujourd'hui* (voir Appendice «INTE/15»).

A 11 h 15, la séance se poursuit à huis clos.

A 12 h 30, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

La greffière du Comité

Christine Fisher